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Protokół z XLVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu  

z dnia 12 października 2023 roku. 

Czas trwania sesji: 

9:02 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 12 – nieobecni radni; Jolanta Kin-Zdzierela, 

Agnieszka Budzyńska, Mariusz Podgórski – obecności usprawiedliwione.  

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

1. Graś Julian, 

2. Maślak Jan, 

3. Parecki Henryk,  

4. Piechocki Andrzej, 

5. Polarczyk Hubert, 

6. Ponicki Tomasz, 

7. Rożek Roman, 

8. Rzeczycka Grażyna 

9. Skibiński Wojciech, 

10. Witczak Cecylia, 

11. Zachara Andrzej. 

12. Sroka Jan 

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia 

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia 

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Ujścia 

4. Marek Madej – Sekretarz Ujścia 
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Zaproszeni goście: 

1. Elżbieta Radtke – sołtys wsi Węglewo, 

2. Kazimierz Czyrski – sołtys Byszek, 

3. Joanna Połyniak – Kierownik MGOPS w Ujściu 

4. Stefan Wociekiewicz – Kierownik ZGKiM w Ujściu,  

 

Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) Otwarcie sesji. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:00:01 do 00:02:22). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak na podstawie art. 20 ust.1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XLVI sesji Rady Miejskiej 

w Ujściu, witając Pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, Panią Beatę Ima Wiceburmistrz 

Ujścia Panią Skarbnik Miasta i Gminy Dorotę Schwochert, Sekretarza Gminy i Miasta Marka 

Madeja zaproszonych gości oraz radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

 b) stwierdzenie quorum 

 

Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca poinformowała również radnych o obowiązku przestrzegania danych 

osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej. 

 

 c) przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że porządek obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Ujściu 

otrzymali wszyscy radni, dodała, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie. Zapytała, czy 

ktoś ma jakieś wnioski lub uwagi dotyczące porządku obrad. Z uwagi na ich brak, przystąpiła 

do punktu 2 porządku obrad. 

 

Porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 

 

a. otwarcie sesji 

b. stwierdzenie quorum 

c. przedstawienie porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 31 sierpnia 2023 r. 
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3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora 

Regionalnego w Poznaniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na 

uchwałę Nr XXXI/220/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka 

Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę. – projekt nr 1 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Ujście - projekt nr 2. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej, 

stanowiącej własność Gminy Ujście– projekt nr 3. 

7. Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości – projekt nr 4 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych z terenu Gminy Ujście uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach.– projekt nr 5. 

9. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w postaci zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego programu 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 – projekt nr 6. 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. – projekt nr 7. 

11. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych. – projekt nr 8. 

12. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich 

pobierania. – projekt nr 9. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. – projekt nr 10. 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

   

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:02:23 do 00:04:57). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym informację dotyczącą 

protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 31 sierpnia 2023 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak poinformowała, że protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych na skrzynki e-
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mailem. Zapytała, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej 

w Ujściu. Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XLV sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Ujściu złożyła wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

(Informacja dotycząca protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Ujściu, z dnia 31 sierpnia roku 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”, przyjęła protokół z XLV sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 31 

sierpnia 2023 roku.  

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:04:58 do 00:22:05).  

 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 01 września do 11 października 2023 roku.  

 (Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

Ad.4. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora 

Regionalnego w Poznaniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na 

uchwałę Nr XXXI/220/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka 

Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

lub Gminę. - projekt nr 1. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:22:06 do 00:25:11).  

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – Projekt został omówiony wczoraj na posiedzeniach komisji, 

komisje ten projekt zaakceptowały, ewentualnie jakby Państwo mieli jakieś uwagi to najpierw 

przedstawię projekt, a w przypadku pytań służę odpowiedzią. w sprawie odpowiedzi na skargę 

wniesioną przez Prokuratora Regionalnego w Poznaniu do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę Nr XXXI/220/2022 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w 

działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę. Podstawa prawda: ustawa o samorządzie gminnym oraz ustawa Prawo o 

postępowaniu przed sądami administracyjnymi, Rada Miejska w Ujściu uchwala, co następuje: 

par. 1. Postanawia się wnieść do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

odpowiedź na skargę z dnia 8.09.2023 roku złożoną przez Prokuratora Regionalnego w Poznaniu 

na uchwałę XXXI/220/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Ujście 

biorącego udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę. par. 2. Odpowiedź na skargę, o której mowa w ust. 1 

stanowi załącznik do niniejszej uchwały. par. 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi 

Ujścia. par. 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję 

w tej sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania. 
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W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez 

Prokuratora Regionalnego w Poznaniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Poznaniu na uchwałę Nr XXXI/220/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla 

członka Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

lub Gminę. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/328/2023 w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez 

Prokuratora Regionalnego w Poznaniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na 

uchwałę Nr XXXI/220/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka Ochotniczej Straży 

Pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę., stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad.5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Ujście. – projekt nr 2. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:25:12 do 00:26:49).  

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – Postawa prawna: ustawa o samorządzie gminnym oraz 

ustawa o gospodarce nieruchomościami, Rada Miejska w Ujściu uchwala, co następuje: par. 1. 

Wyraża się zgodę na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Ujście, położonej w Byszkach, oznaczonej numerem geodezyjnym 

900/1 o pow. 0,0120 ha, zapisanej w księdze wieczystej nr PO1H/00019203/5 prowadzonej przez 

Sąd Rejonowy w Chodzieży, IV Wydział Ksiąg Wieczystych. par. 2. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała obowiązuje z dniem podjęcia. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję 

w tej sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości, 

stanowiącej własność Gminy Ujście. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/329/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Ujście, stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej, 

stanowiącej własność Gminy Ujście – projekt nr 3. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:26:50 do 00:28:21).  

 

Wiceburmistrz Ujścia Beata Ima – Postawa prawna: ustawa o samorządzie gminnym oraz 

ustawa o gospodarce nieruchomościami, Rada Miejska w Ujściu uchwala, co następuje: par. 1. 
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Wyraża się zgodę na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 1 położonej w budynku mieszkalnym 

wielorodzinnym w Ujściu przy ul. Strzeleckiej 11, który posadowiony jest na działce oznaczonej 

numerem geodezyjnym 396/19, dla której Sąd Rejonowy w Chodzieży, IV Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr PO1H/00024170/2. par. 2. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję 

w tej sprawie. Nie ma chętnych, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej, stanowiącej własność Gminy Ujście. 
 

(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/330/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej, stanowiącej własność Gminy Ujście, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu).  

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości – projekt nr 4 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:28:22 do 00:32:48). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Tak jak Pani Przewodnicząca wcześniej 

wspomniała wczoraj na komisjach stawki podatku od nieruchomości zostały omówione i 

przegłosowane, więc przedstawię projekt z przegłosowanymi stawkami. Podstawa prawna par. 1. 

Określa się wysokość stawek podatku od nieruchomości: od gruntów: a) związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji 

gruntów i budynków – 1,20 zł od 1 m2 powierzchni, b) pod wodami powierzchniowymi 

stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych – 6,66 zł od 

1 ha powierzchni, c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,58 zł od 1 m2 

powierzchni, d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z 

dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji i położonych na terenach, dla których miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, 

usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje 

zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął 

okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego – 

4,39 zł od 1 m2 powierzchni; ppkt. 2 od budynków lub ich części: a) mieszkalnych – 1,01 zł od 1 

m2 powierzchni użytkowej, b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 

29,84 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym – 15,50 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej, par. 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 roku i podlega 

opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. d) związanych z 

udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych 

przez podmioty udzielające tych świadczeń – 6,76 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, e) 

pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego: gospodarczych i innych – 8,63 zł od 1 m2 

powierzchni użytkowej, garaży - 10,11 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, domów letniskowych 

i rekreacyjnych – 11,17 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej; ppkt. 3 od budowli - 2,00 % ich 
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wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy z 12 stycznia 1991 r. o 

podatkach i opłatach lokalnych. par. 2. Z dniem wejścia w życie niniejszej uchwały, traci moc 

uchwała Nr XXXIV/233/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29 września 2022 roku w sprawie 

podatku od nieruchomości. par. 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych. Zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/331/2023 w sprawie podatku od nieruchomości, stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych z terenu Gminy Ujście uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach.– projekt nr 5. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:32:49 do 00:38:06). 

Sekretarz Gminy i Miasta Ujście Marek Madej – Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo 

konsekwencją podjęcia przez Państwa uchwały będącej odpowiedzią na skargę wniesioną przez 

Prokuratora Regionalnego jest konieczność podjęcia uchwały prostującej uchybienia. Uchybienia 

dotyczą nazw, zmieniamy Strażacy Ochotnicy na Strażacy Ratownicy, a także rozpoczęcie 

liczenia godzin do ewidencji wyjazdów. Ekwiwalent będzie naliczany od wyjazdu strażaków. 

Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 12 października 2023 r., a nie 28 września 2023 r. w 

spr. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach. Podstawa prawna: Rada 

Miejska w Ujściu uchwala, co następuje: par. 1. ust. 1. Ustala się wysokość ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ujście: 

1) za udział w działaniu ratowniczych, akcji ratowniczej w kwocie 20,00 zł (słownie: 

dwadzieścia złotych) 2) w szkoleniu lub ćwiczeniu w kwocie 9,00 zł (słownie: dziewięć złotych) 

2. Ekwiwalent pieniężny, o którym mowa w ust. 1 jest naliczany za każdą rozpoczętą godzinę 

liczoną od zgłoszenia wyjazdu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej lub gotowości do wyjazdu 

w celu realizowania zadań, o których mowa w art. 3 pkt. 7, bez względu na liczbę wyjazdów w 

ciągu jednej godziny. par. 2. Traci moc Uchwała Nr XXXI/220/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 22 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka Ochotniczej 

Straży Pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. par. 3. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni 

od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego, z mocą 

obowiązującą od 1 stycznia 2022 r. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję.  

 

Radna Grażyna Rzeczycka – Myślę, że wkradł się błąd, którego Sekretarz nie poprawił, ale 
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uchwała nie jest z dnia 28 września. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – Sekretarz poinformował o 

błędzie, trzeba w materiałach go poprawić. Otwieram dyskusję w tej sprawie. Nie ma chętnych, 

przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych z terenu Gminy Ujście 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub 

ćwiczeniach 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/332/2023 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych z terenu Gminy Ujście uczestniczących w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach, stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w postaci zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek 

w szkole i w domu" na lata 2024-2028. – projekt nr 6. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:38:07 do 00:41:04). 
 

Kierownik MGOPS w Ujściu Joanna Połyniak – Projekt uchwały Rady Miejskiej w Ujściu w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w postaci zasiłku 

celowego w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028. Podstawa prawna; par. 1. Podwyższa się do 200 % kryterium dochodowe, o którym 

mowa w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2004 r. o pomocy społecznej, w celu 

udzielenia wsparcia w formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności, osobom i rodzinom wymienionym w uchwale Nr 149 Rady Ministrów z 

dnia 23 sierpnia 2023r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2024-2028. par. 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi 

Ujścia. par. 3. Traci moc uchwała Nr III/20/2018 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2018 

r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

zakresie dożywiania w formie rzeczowej i pieniężnej. par. 4. Uchwała podlega ogłoszeniu w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 

2024r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w 

celu udzielenia wsparcia w postaci zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego 

programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 
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(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/333/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w 

celu udzielenia wsparcia w postaci zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego programu 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego wieloletniego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. – projekt nr 7. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:41:05 do 00:43:31). 

Kierownik MGOPS w Ujściu Joanna Połyniak – Zanim przedstawię Państwu projekt uchwały 

chciałabym zgłosić dwie autopoprawki; par. 2 zostaje całkowicie wykreślony, par. 3 zamienia się 

w par. 2, a par. 4 zmienia się na par. 3, po konsultacji z prawnikiem stwierdziliśmy, że nie ma 

potrzeby umieszczenia tego zapisu. Druga autopoprawka dotyczy zmiany słowa 

,,ponadgimnazjalnych” na ,, ponadpodstawowych”. Przeczytam projekt uchwały. Uchwała Rady 

Miejskiej w Ujściu w sprawie przyjęcia gminnego wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. Podstawa prawna; par. 1. 

Przyjmuje się gminny wieloletni program osłonowy w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028, stanowiący załącznik do uchwały. par. 2. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia gminnego wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/334/2023 w sprawie przyjęcia gminnego wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028., stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 11. Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych. – projekt nr 8. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:43:32 do 00:46:11). 

 

Kierownik MGOPS w Ujściu Joanna Połyniak – Projekt uchwały Rady Miejskiej w Ujściu 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej w zakresie zadań własnych. Podstawa prawna: par. 1. W uchwale Nr IV/34/2019 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 22 lutego 2019 r. w sprawie zasad zwrotu przez świadczeniobiorcę 

przyznanej pomocy pieniężnej osobie lub rodzinie, które nie spełniają kryterium dochodowego 

ustawy o pomocy społecznej, wprowadza się następującą zmianę: pkt. 1 par. 6 otrzymuje 

brzmienie: „par. 6. Nie podlegają zwrotowi wydatki na udzielone świadczenie w formie posiłku 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, jeżeli dochód osoby 

samotnie gospodarującej albo dochód na osobę w rodzinie osoby zobowiązanej do zwrotu 

wydatków nie przekracza 200 % kwoty kryterium dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 

pkt 1 albo 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej i świadczenia zostały 
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przyznane w ramach realizacji wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" 

na lata 2024-2028 ustanowionego uchwałą Nr 149 Rady Ministrów z dnia 23 sierpnia 2023r. 

(M.P z 2023r. poz.881).”. par. 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. 

Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i 

wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/335/2023 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych, stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania. – projekt 

nr 9. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:46:12 do 00:52:51). 

Kierownik MGOPS w Ujściu Joanna Połyniak – Zanim przedstawię projekt uchwały 

chciałbym zgłosić autopoprawkę w par. 6 pkt. 2 powinno być nr uchwały XXVI/187/2017, a jest 

XVI/187/2017, także proszę o dodanie jednej dziesiątki. Projekt uchwały Rady Miejskiej w 

Ujściu w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania. Podstawa prawna: par. 1. Określa się 

szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak 

również trybu ich pobierania. par. 2. Koszt jednej godziny usługi opiekuńczej ustala się w 

wysokości 150 % minimalnej stawki godzinowej ogłaszanej corocznie przez Prezesa Rady 

Ministrów w drodze obwieszczenia w Monitorze Polskim. Koszt jednej godziny usługi 

opiekuńczej ulega zmianie wraz ze zmianą minimalnej stawki godzinowej, o której mowa w ust. 

1. Koszt jednej godziny specjalistycznej usługi opiekuńczej ustala się w wysokości 350 % 

minimalnej stawki godzinowej ogłaszanej corocznie przez Prezesa Rady Ministrów w drodze 

obwieszczenia w Monitorze Polskim. 4. Koszt jednej godziny specjalistycznej usługi opiekuńczej 

ulega zmianie wraz ze zmianą minimalnej stawki godzinowej, o której mowa w ust. 3. par. 3. 

Ustalenie odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze dokonuje się 

zgodnie z załącznikiem do uchwały. Odpłatność za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze naliczana jest z dołu zgodnie z dokumentacją potwierdzającą liczbę godzin usług 

faktycznie zrealizowanych. par. 4. W szczególnie uzasadnionych przypadkach można zwolnić z 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze na czas określony w części, 

ze względu na: poniesienie straty w wyniku zdarzenia losowego lub klęski żywiołowej; 
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ponoszenie opłat za pobyt członka rodziny w domu pomocy społecznej; ponoszenie odpłatności 

za więcej niż jedną osobę w gospodarstwie domowym korzystającą z usług; naliczona odpłatność 

spowodowałaby obniżenie dochodu poniżej kryterium dochodowego osoby samotnie 

gospodarującej lub na osobę w rodzinie, ponoszenie wydatków z powodu długotrwałej choroby 

potwierdzonej przez lekarza prowadzącego, gdy wydatki te miesięcznie przekraczają 30 % 

dochodu osoby lub rodziny. W szczególnie uzasadnionych przypadkach można zwolnić z 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze na czas określony w całości, 

ze względu na: poniesienie straty w wyniku zdarzenia losowego lub klęski żywiołowej; 

ponoszenie opłat za pobyt członka rodziny w domu pomocy społecznej; ponoszenie odpłatności 

za więcej niż jedną osobę w gospodarstwie domowym korzystającą z usług; jeżeli naliczona 

odpłatność spowodowałaby obniżenie dochodu poniżej kryterium dochodowego osoby samotnie 

gospodarującej lub na osobę w rodzinie. 3. Nie pobiera się odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze za miesiąc, w którym nastąpił zgon osoby, u której były 

wykonywane usługi. par. 5. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 6. Tracą 

moc: uchwała Nr XXVI/187/2017 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29 listopada 2017r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

uchwała Nr II/12/2018 z dnia 12 grudnia 2018r. zmieniająca uchwałę nr XXVI/187/2017 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 29 listopada 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania, uchwała Nr 

XXIV/172/2021 z dnia 14 października 2021r. zmieniająca uchwałę Nr XXVI/187/2017 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 29 listopada 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania. par. 7. Uchwała podlega 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w życie z dniem 

1 stycznia 2024r. Uchwała jest podejmowana po raz drugi, ponieważ w lipcu tego roku, została w 

całości uchylona przez Urząd Województwa Wielkopolskiego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/336/2023 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.)  
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. – projekt nr 

10. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:52:52 do 00:57:27). 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorota Schwochert – Projekt uchwały został wczoraj 

omówiony na komisjach wobec powyższego przestawię sam projekt zmian uchwały budżetowej 

na 2023 rok. Podstawa prawna: par1. pkt. 1 zwiększa się plan dochodów o kwotę 871.411,98 zł 

do kwoty 47.541.271,44 zł, z tego: dochody bieżące w kwocie 35.545.649,22 zł, dochody 

majątkowe w kwocie 11.995.622,22 zł zgodnie z załącznikiem nr 1; Pkt. 2 treść załącznika nr 1 

uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku zostaje 

zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały; Pkt. 3 w par. 2 zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 871.411,98 zł do kwoty 51.371.425,56 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie 

36.037.214,84 zł, wydatki majątkowe w kwocie 15.334.210,72 zł zgodnie z załącznikiem nr 2; 

Pkt. 4 treść załącznika nr 2 uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 

grudnia 2022 roku zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały; Pkt. 5 

załącznik nr 3 uchwały Nr XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 

roku określający dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej 

zleconych gminie i innych zadań zleconych ustawami w 2023 r. oraz dochody budżetu państwa 

związane z realizacją zadań zleconych jednostkom samorządu terytorialnego w 2023 r. zostaje 

zmieniony zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały; Pkt. 6załącznik nr 6 uchwały Nr 

XXXVII/246/2022 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający plany 

przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych na 2023 rok otrzymuje nowe 

brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały; Pkt. 7 w par. 10 zmniejsza się 

dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych o kwotę 2.330,59 zł 

do kwoty 174.124,41 zł i zwiększa się dochody z części opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych w obrocie hurtowym o kwotę 17.131,28 zł do kwoty 49.192,28 zł oraz zwiększa 

się wydatki na realizację programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych o 

kwotę 14.800,69 zł do kwoty 209.556,69 zł; Pkt. 8 załącznik nr 9 uchwały Nr XXXVII/246/2022 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 28 grudnia 2022 roku określający plan wydatków na 

przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego na 2023 rok otrzymuje nowe 

brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały. par. 2. Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Ujścia. par. 3. Uchwała obowiązuje z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - dziękuję, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 
 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie 12 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok. 

 
(Uchwała Rady Miejskiej w Ujściu nr XLVI/337/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.)  
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Ad.14. Wioski i interpelacje radnych. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:57:28 do 01:17:25) 

Przewodnicząca poinformowała, że do Rady wpłynął wniosek komisji inwentaryzacyjnej po 

czym zapoznała radnych z jego treścią. Poinformowała również, że wpłynął wniosek o 

zabezpieczenie środków w budżecie gminy na rok 2024 na budowę zjazdów z chodnika na 

posesję mieszkańców w miejscowości Byszki oraz wniosek o zabezpieczenie środków w 

budżecie na 2024 rok na remont, przebudowę parkingu przy boisku sportowym do piłki nożnej 

przy ul. Pilskiej od strony Portowej.  

Radny Julian Graś – Szanowna Rado, Pani Przewodnicząca, Panie Burmistrzu. Wiem, że 

mieszkańcy Byszek mocno się postarali, wpłynęły petycję podpisane przez 97% mieszkańców w 

sprawie chodnika. Chodnik jest fajny, ładny, ale tak jak zostało napisane w piśmie jest prośba od 

mieszkańców na przeznaczenie pieniędzy na zjazdy. W niektórych miejscach są progi i nie 

sposób jest łagodnie zjechać, poza tym został wysypany piasek na trawnik. Ten piasek jest 

bezwartościowy, można zebrać ziemię wykopaną podczas budowy chodnika i mieszkańcy sami 

mogliby go zebrać i posiać trawę. Teraz ciężko będzie im to uprawić. Moim zdaniem można by 

zrobić krótszy chodnik, a zainwestować w zajady. Wjazdy są usypane kamyczkami i przy 

ciężkim sprzęcie one się rozjeżdżają, ale też chodzi o zachowanie porządku. Jeżeli będzie trawa, 

czy liście to ciężko będzie to wygrabić, czy pozamiatać. Mam nadzieję, że w przyszłym roku 

pieniążki na tą inwestycję się znajdą. Myślę, że jest to prośba od wszystkich, aby to estetycznie 

wyglądało jak w innych wsiach. Dziękuje.  

Burmistrz Roman Wrotecki – Chciałbym bardzo podziękować Panu Radnemu, że podoba mu 

się ten chodnik. Wreszcie komuś się podoba i bardzo się cieszę, bo moim zdaniem jest to ocena 

obiektywna, natomiast decyzję co do zakresu inwestycji na przyszły rok będą zapadały najpierw 

w projekcie budżetu, który będzie przygotowywać z Panią Skarbnik, a potem w grudniu, kiedy 

będą Państwo projekt budżetu przyjmować. Szkoda, że nie ma Pani sołtys z Mirosławia, ona na 

pewno powiedziałaby coś na temat swojego zjazdu. Nie jestem dzisiaj wstanie Państwu 

powiedzieć na 100% na co nas będzie stać w przeszłym roku. Musimy zabezpieczyć wkłady 

własne do tych wielkich inwestycji, czyli do budowy: żłobka, kotłowni, zaplecza i kilku innych, 

które chcemy kontynuować, natomiast dla mnie zawsze najważniejsze będzie bezpieczeństwo i 

zjazdy są zrobione od razu z drogi a nie przez grunt. Często są zaniżane bo muszą być 

wyniesione te chodniki, a na pewno bezpieczeństwo we wszystkich obszarach 

w przyszłorocznym budżecie będzie priorytetem, a później zobaczymy na co będzie nas stać. 

Proszę też pamiętać, że rok budżetowy jest długo i krótki jednocześnie, ponieważ zaczyna się w 

styczniu, kończy się w grudniu to, że czegoś nie będzie w projekcie nie znaczy, że nie będzie to 

zrobione kiedyś, natomiast nie ukrywam, że będę na ten temat rozmawiać z sołtysem i podczas 

zebrań wiejskich. Wtedy pewnie będą zapadały konkretne decyzję, zgodnie z możliwościami i 

oczekiwaniami. Także dzisiaj niczego nie przekreślam, ale też niczego nie mogę powiedzieć na 

pewno, bo było by to nieprofesjonalne. Tak jak wcześniej powiedziałem w pierwszej kolejności 

musimy zabezpieczyć środki na funkcjonowanie gminy. Jeżeli chodzi o przebudowę parkingu 

pewnie będziemy musieli i tak ten plac powiększyć, ponieważ będzie tam wiata edukacyjna, 

która przeszła w Budżecie Obywatelskim. Prawda jest taka, że każdy musi coś dostać, żadna 

miejscowość musi coś dostać. Zobaczymy na co będzie nas stać. Większość z nas jest tutaj drugą, 

trzecią kadencję i dobrze wiecie, że projekt budżetu to jest coś, co musi być przyjęte, a potem w 

ciągu roku budżetowego często się coś zmienia. Kto by pomyślał, że tyle inwestycji zostanie 

rozpoczętych w tym roku, choć nie było ich w budżecie. Nikt nikomu do niczego nie zamyka 

drzwi, ale najpierw musimy policzyć, na co nas stać.  
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Radny Julian Graś – Szanowni Państwo mówiłem o chodniku, chcę też powiedzieć o drodze w 

Kruszewie na odcinku od drogi powiatowej do ul. Lipowej, choć głównie chodzi mi o odcinek od 

ul. Dworcowej do ul. Lipowej, tam są straszne dziury. Jest tam bruk, utwardzony, ale bardzo się 

ona pozapadała, w dziurach stoi woda, gdy pada. Mieszkańcy, jadąc po niej, muszą kombinować 

jak objechać dziury, ponieważ boją się tam przejechać samochodem. Jest prośba, żeby zasypać te 

dziury tłuczniem. Temat ten został poruszony na zebraniu wiejskim i mieszkańcy mają o to duże 

pretensję, pomimo że tam nie ma oświetlenia. Na koniec chciałbym podziękować serdecznie 

wszystkim, którzy przyczynili się do budowy naszej pięknej sali sportowej. Tak jak Pan 

Burmistrz mówił czekaliśmy 45 lat, ale w zamian za to mamy salę nowoczesną, piękną, ładną. 

Chciałbym więc w imieniu szkoły i mieszkańców serdecznie podziękować i zaprosić na zawody, 

żebyśmy mogli korzystać z niej. Jesteśmy dumni z tego, że mamy w Kruszewie taką piękną salę. 

Mam też pytanie, zbliża się Święto Wszystkich Świętych i są gałęzie do obcięcia na odcinku od 

figury do cmentarza. Czy jeżeli zorganizuję mieszkańców z piłami to, czy możemy sami podciąć 

te gałęzie i od razu wywieść? Dziękuje  

Burmistrz Roman Wrotecki – co do tej ostatniej sprawy, proszę zapytać Pani Sylwii, żeby 

później nikt z pseudo ekologów nie dokuczał. Myślę, że będzie taka możliwość, ale prosiłbym, 

żeby Panią Sylwie dopytać, bo zawsze bardzo ładnie to robiliście prze Wszystkimi Świętymi i ta 

droga ma swój niepowtarzalny urok i naprawdę ładnie to wygląda. Jeżeli chodzi o drogę, 

Sekretarz był tam z Robertem i te doły miałby być tłuczniem te doły zasypane, natomiast w tym 

ostatnim rzucie wymiany opraw chciałbym, żeby jeszcze w grudniu udało się dołożyć opraw 

bliżej domów. Po pierwsze wymienić na tej ulicy lampy i jeszcze jedne punkt świetlny 

dodatkowo dołożyć. Także myślę, że jeszcze jakiś poczytywane rzeczy do świąt się wydarzą. 

Dziękuje.  

Radny Hubert Polarczyk – Pani Burmistrzu mam taką prośbę od mieszkańców, czy byłaby 

możliwość włączenia instalacji świetlnej na pasach w weekend, chodzi o sobotę i niedziele, bo 

ludzie wychodząc z kościoła to czekają, ponieważ samochody nie zawszę zatrzymują się tak jak 

powinny się zatrzymywać.  

Burmistrz Roman Wrotecki – Rozumiem, że WZDW w okresie weekendowym wyłącza 

sygnalizację?  

Radny Hubert Polarczyk – tak, w Jabłonowie jest włączona natomiast w Kruszewie wyłączona. 

Stąd taka gorąca prośba, ponieważ piraci drogowi szaleją w niedzielę.  

Burmistrz Roman Wrotecki – czyli nawet nie ma możliwości załączenia. Dobrze, a więc 

jeszcze dzisiaj na ten temat porozmawiamy i oficjalne pismo zostanie wysłane. Powiem szczerze 

ten ruch przez Kruszewo jest jaki jest i bardzo dobrze to się sprawdza w tygodniu, kiedy ludzie 

mogą sobie załączyć światło. Powiem szczerze, nie wiedziałem, że jest wyłączona sygnalizacja w 

okresy weekendowe. Zadziałamy, zobaczymy z jakim skutkiem, ale gdzieś tam będziemy 

rozmawiać tym bardziej że to przejście dla pieszych w planach WZDW ma zostać dodatkowo 

oświetlone, ale w którym miejscu są z tą inwestycją to nie wiem, ale zgłosimy to, aby 

funkcjonowało to jak należy.  

Radna Grażyna Rzeczycka – Pani Burmistrzu moje pytanie dotyczy tego, na jakim etapie w tej 

chwili jest sprawa usunięcia słupa oświetleniowego na ul. Pilskiej naprzeciwko DINO, który stoi 

na środku chodnika, 15 maja Urząd wysyłał pismo do Generalnej Dyrekcji i chciałam się 
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dowiedzieć, czy ta sprawa jest monitorowana i, czy Generalna Dyrekcja wypowiedziała się na ten 

temat, a dodam, że te dwie lampy, które są tam zamontowane nie palą się. Dziękuję.  

Burmistrz Roman Wrotecki – Z tego, co pamiętam to przyszła odpowiedź, stoją na stanowisku, 

że to w tej chwili spełnia wszystkie normy. Nie do końca się z tym zgadzam, bo chodzi o to, żeby 

przejście było szersze, natomiast nieświecenie tych lamp jest przykładem tego jak to wygląda 

jeżeli chodzi o uzgodnienia, bo nie wiem, czy pamiętacie całą epopeję z wybudowaniem w 

Kruszewie, czy lampą w Nowej Wsi, że to trwało ile trwało. Wszyscy sobie myśleli, że to my 

jesteśmy dziwni, nieudolni, a tak długo to trwa. Tak długo trwają uzgodnienia. Dzisiaj, żeby 

zdążyć z inwestycją w jednym roku budżetowym naprawdę trzeba to zacząć robić w styczniu i 

nie zawsze to się uda skończyć. Takie dziwne wymagania czasami są stawiana przez niektóre 

podmioty, które te pozwolenia wydają, że można się za głowę chwycić. Powiem w ten sposób, 

myślę, że jeszcze w tym roku spotkamy się z przedstawicielami Generalnej, którzy tutaj wizytują 

mosty i do tematu będziemy wracać, żeby coś pomyśleć. Moim zdaniem jedynym rozwiązaniem 

jest skablowanie linii napowietrznej.  

Radna Grażyna Rzeczycka – Powiem Panu, że moim zdaniem ta lampa jest tam niepotrzebna, 

dlatego, że przejście jest bardzo dobrze oświetlone. To po prostu trzeba usunąć i jeżeli było już 

pismo z Generalnej Dyrekcji to ja bym chciała, żeby kopia trafiła też do mnie to też do nich 

napiszę.  

Burmistrz Roman Wrotecki – nie ma problemu przekażemy to pismo, natomiast szanowni 

Państwo, ja też się kiedyś dziwiłem, dlaczego jest tak jak koło kościoła, że są trzy słupy, to 

wynika niestety z norm. Niestety nie Państwo i nie my te przepisy ustalamy. Pismo przekażmy, 

ale jesienią spotkamy się z osobami z Generalnej rozmawiać, bo do tej pory wydaje mi się, że 

osoby, z którymi rozmawialiśmy były w stosunku co do nas w porządku, nie mogę na nich 

narzekać. Dziękuje.  

Ad.15. Zakończenie posiedzenia. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 01:17:26 do 01:17:37 ) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak - w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XLIV sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuję wszystkim za 

przybycie.  

Zakończenie XLVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 10:19. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu. Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

 

J. Góra  

         Przewodnicząca  

         Rady Miejskiej w Ujściu  

          

         /-/ Cecylia Witczak 


